

# Referat af Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 1/6-2022

Tilstede: Rasmus, Pia, Peter, Thomas, Kasper, Jane, Lone og Bo via teams

Afbud fra: Grada og Lisbeth

## 1. Dagens sang

Vi sang en fin sommersang

## 2. Valg af mødeleder og referent:

Pia er mødeleder og Lone er referent

## 3. Nyt fra skoleledelsen:

### 3.1 Ansættelse – hvad gør vi

Rasmus og Bo informerer. Vi mødes i morgen 16.30 for at få den sidste ansættelse på plads.

### 3.2 Dimission

Torsdag eftermiddag fra 16 - 17.30 da det er Sankt Hans aften

Ca. 55- 60 pers. til et let traktement

Jane kontakter Rillos i Høruphav

Evt. kager han bestilles ved Hørkram (Pia)

Thomas får styr på drikkevarer

Alle der kan deltager

### 3.3 Afskedsreception ved pension

Gitte går på pension

Lille reception efter sidste skoledag

Dem der kan deltager - Bo siger et par ord

### 3.4 Kulturnat 19. august

Fondsgruppen arrangerer at få et fælles hold på benene.

T shirts med logo og sponsorer

Evt. arbejde på en stand igen til næste. (Husk det i kalenderen til januar)

### 3.5 Arbejdslørdag

Der har været møde i bygningsgruppen i går.

Der er blevet indkaldt med et nyt system og det ser ud til at virke  
Jane sørger for morgenmad og kontakt til madholdet  
Kasper, Bo og Thomas kommer – (Måske Grada og Lisbeth ?)

#### **4. Nyt fra lærergruppen**

Peter informerer – det har været godt med værdisamtaler. God positiv stemning hos personalet.

#### **5. Nyt fra formanden**

Ikke noget ud over punkt 3.1

#### **6. Nyt fra kasserer**

Der er snak og samtaler omkring hvordan vi kan spare penge på varme med bl.a. luft til vand varmepumpe som et supplement.

Evt. få fondsgruppen i gang

#### **7. Undervisningsmiljøvurdering – status**

Skal sættes i gang i september vha. fx surveymonkey. Det er planen den laves derhjemme hvor forældre logger ind, så forældre får en snak med børnene – Det er dog børnene der skal svare anonymt. Der bruges de samme spørgsmål som er i den for folkeskolerne.

#### **8. Revision af forretningsorden – hvordan gør vi (husk at have læst inden mødet)**

Det er besluttet at den tages op, på en gang, til et møde efter sommerferien.

#### **9. Fordeling af arbejdsgrupper + etablering af bygningsgruppen**

Fordeling er lavet på sidste møde

Kasper får fat i Grada om hvor mange af de nye forældre der er med i loppegruppen efter deres tilmelding.

Lone arbejder stadig på at få fat i de sidste og få dem placeret i en gruppe

Møde i bygningsgruppen i går. Positivt så på sigt kan de tage stille og roligt over mht. vedligehold og hvad der skal laves til arbejdsdage. Til

arbejdslørdage er bygningsgruppen vejledere så denne post nu er på flere hænder.

#### **10.Rengøring – oplæg til nye zoner (Grada, Lisbeth og Lone)**

Lisbeth, Grada og Lone og har et forslag til 5 zoner i stedet for 4. Lisbeth får lavet en tegning/oversigt. Kan sendes til bestyrelsen.

Der vil blive nye zoner efter uge 50 – (da de er lavet i friskolehåndbogen indtil da.

Fejegruppen skal i gang. Thomas vil hjælpe Lisbeth i gang med fejegruppen så den kan køre lige efter sommerferien.

#### **11.EVT**

Torsdag i uge 31 er der et arrangement som bestyrelsen skal have planlagt